
ACTA DE LA SESSIÓ EXTRAORDINÀRIA DE 13 DE SETEMBRE DE 
2004 

 
 
 
 
Quan són les 20:35 hores del dilluns 13 de setembre de 2004, es reuneix al Saló 
d’Actes de la Casa Consistorial la Corporació en Ple per celebrar sessió 
extraordinària en primera convocatòria. Sota la presidència del Sr. Batle, D. 
Mateu Ferrà Bestard hi assisteixen els següents regidors; Sr. Joan Peralta Palmer 
per part d’Unió Mallorquina; Sr. Jaume Munar Ballester per part del Partit 
Popular; Sr. Atanasio del Barrio Fabregat per part de l’Associació del Port des 
Canonge; Sr. Manel Romero Romero i Bàrbara Camps Bosch per part dels 
Independents per Banyalbufar. 
 
Excusa la seva assistència la Sra. Bàrbara Bujosa Picornell dels Independents per 
Banyalbufar. 
 
Es troba present la Secretària de la Corporació, la Sra. Sílvia Ripoll Genovart, la 
qual dóna fe de l’acte. 
 
El Sr. Batle declara oberta la sessió i passen a tractar-se els següents assumptes 
dins l’ordre del dia: 
 
APROVACIÓ DEL PLA D’OBRES I SERVEIS PER A L’ANY 2005, el qual 
consta de quatre projectes (punts). 
 
1.- Condicionament de la Televisió a Banyalbufar. 
 
El Batle explica que hi ha un pressupost  i que properament hi haurà un projecte, 
ja que no hi ha hagut temps material per redactar-lo, però hi estan fent feina i en 
poc temps serà finalitzat. De moment domés hi ha un pressupost orientador.. 
 
Manel demana la paraula i diu que al expedient hi ha un pressupost fet, però no 
sap qui és el que l’ha fet. 
El Batle contesta que l’ha fet Jaume Serra. 
Manel diu que vol justificar el seu vot negatiu al projecte. Explica que en el seu 
moment es va fer un projecte de 12 milions de pessetes que es limitava al casc 
urbà  amb major capacitat de servei que en el projecte actual .Diu que hi ha el 
mateix punt dèbil de sempre , que són uns 900 metres que transcorren per la 
muntanya, i no creu que el cable de fibra òptica sigui la solució al problema, que 
hi ha d’haver noves tecnologies que ho puguin solucionar, ja que a la primera 
tempesta que hi hagi, el poble tornarà a tenir els problemes de sempre. 
Manel demana si en aquest projecte hi ha inclòs el Port des Canonge, i el Batle 
contesta que no hi està inclòs. 
Manel demana si l’aportació de l’Ajuntament en aquest projecte és del 20%, qui 
ho subvencionarà o sufragarà. El Batle diu que l’aportació segurament no serà del 
20 %, si no del 10%. 
Manel demana qui farà la despesa dels milions dels que estam parlant . 



El Batle diu que un cop finalitzat el pressupost  i el projecte, es veurà de quina 
quantitat es parla i qui ho assumirà. 
Manel diu que hauria d’estar previst, i el Batle respon que ho assumirà 
l’Ajuntament. 
Manel diu que l’Ajuntament no pot assumir una despesa d’un POS que no arriba a 
tots els ciutadans dels municipi. 
El Batle explica que arribarà a més gent i per tant hi haurà més altes de connexió, 
amb el que es farà un nou padró que ho reculli tot. 
El Batle i Manel discuteixen sobre el nombre d’abonats nous que hi pot haver, i 
sobre el fet de que no tots els veïns estan connectats a la televisió, i per això no 
se’ls pot fer contribuir a una cosa de la qual no gaudeixen. 
El Batle respon que els veïns del Port des Canonge fa molts anys que paguen les 
seves contribucions hi no gaudeixen de cap Pla d’Obres i Serveis. Demana a 
Manel si té cap altre alternativa i Manel respon que en dos dies no pot tenir temps 
de pensar en   alternatives. 
En quant al manteniment es diu que se’n faran càrrec els usuaris. 
El Batle explica que fins ara no es pot parlar de gaudir la televisió ,degut a la 
deficient recepció del senyal, i que el més important és fer de nou la televisió. 
Manel diu que el projecte és anàleg al que hi ha actualment i l’única diferència és 
el cable de fibra òptica. 
El Batle diu que aquest cable també arribarà al nucli rural i no domés al nucli 
urbà. 
Manel diu que els metres que figuren en el pressupost són els mateixos que hi ha 
ara, i que ara hi ha noves tecnologies, de manera que hi ha el mateix punt dèbil. 
El Batle recorda que és un pressupost orientador, degut al termini de presentació 
que finalitza el 15 de setembre. 
Joan Peralta demana la paraula i explica que en el projecte actual es millora la 
distribució dels senyal. 
El Batle diu que si no hi ha res més a discutir es sotmet aquest punt a votació. 
 
Vots a favor: quatre(4), per part d’Unió Mallorquina, Partit Popular i Associació 
del Port des Canonge. 
Vots en contra: dos(2), per part dels Independents. 
Abstencions: cap. 
 
2.- Projecte de mur de contenció i desguàs pluvial. 
 
El Batle explica el que es vol fer, un marge, etc. i que hi ha un interès general 
sol·licitat. Diu que s’ha d’acabar l’actuació que es va començar i que és un bon 
projecte per deixar com cal Es Cos. 
 
Manel diu que això correspon a l’IBASAN. 
El Batle diu que en el pressupost de 2003 hi havia una partida de 20.000 euros per 
a la depuradora i que això també correspon a l’IBASAN. 
Manel diu que el plànol que s’adjunta al projecte no és l’idoni, i creu que és una 
actuació que s’hauria de remetre a altres organismes. 
El Batle explica que en el desguàs domés hi ha aigües pluvials, no d’altre tipus, i 
que abans sí que hi havia aigües fecals que sortien per la carretera. 
Manel diu que es faran analítiques per saber quin tipus d’aigua és la que surt per 
aquests tubs. 



El Batle explica que aquests tubs no han tingut cap cost per l’Ajuntament i en 
Manel demana de què eren les factures que es varen presentar si no ha costat res. 
El Batle explica que no té res a veure una cosa amb l’altre i que si no hi ha res 
més a discutir sobre aquest punt en concret, es sotmet a votació. 
 
Vots a favor: quatre (4), per part de UM , PP i APDC. 
Vots en contra: dos (2), per part dels Independents. 
Abstencions: cap. 
 
3.-“Obres diverses”. 
 
El Batle explica que es fa una reserva de 60.000 euros per dur a terme diverses 
obres que són necessàries al municipi, tant en el casc urbà com en el rústic. 
 
Sotmès aquest punt a votació ,el resultat fou de quatre (4) vots a favor, per part de 
UM, PP i APDC. 
Vots en contra: cap. 
Abstencions: dos (2) per part dels Independents. 
 
4.- Projecte de pavimentació amb pedra de diversos carrers. 
 
El Batle explica el que es vol fer, encara que és possible que al ser el quart 
projecte ,l’Ajuntament no pugui afrontar la seva execució per problemes de 
pagament, però és molt interessant incloure’l i si no pot ser aquest any, pot ser 
serà el proper. 
 
Bàrbara diu que el tema de l’empedrat pot ser perillós i fer relliscar a la gent. 
Manel diu que hi ha altres elements més oportuns que la pedra degut a que pot ser 
perillós, encara que és un projecte que fa temps que es volia fer. 
 
El Batle procedeix a la votació. 
Vots a favor: quatre(4), per part de UM, PP i APDC. 
Vots en contra: dos(2) per part dels Independents. 
Abstencions: cap. 
 
Manel sol·licita a la Secretària un certificat literal de l’Acta. La Secretària respon 
que no hi ha cap problema i que podrà disposar d’ell a finals de la  setmana. 
 
Quan són les 21:05 hores, i sense haver-hi altres temes a tractar, el Sr. Batle 
aixeca la Sessió de la que s’estén la present Acta i de la que jo com a Secretària 
don fe amb el vist i plau del Sr. Batle. 
 
 
Banyalbufar, 14 de setembre de 2004. 
 
 
El Batle,                                      La Secretària, 
 
 


